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Bartłomiej Ignaszewski 
Radny Miasta Poznania 

Klub Koalicji Obywatelskiej 
Szanowny Pan 
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INTERPELACJA 
 

w sprawie: mieszkańców osiedla Maltańskiego 
 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
wiosną bieżącego roku, do mieszkańców osiedla Maltańskiego dotarła informacja, 
że będą musieli opuścić swoje domy. Właściciel terenu, Archidiecezja Poznańska, 
planuje wysiedlenie. 
W związku z powyższych chciałem zapytać o: 
 
1. Czy Miasta Poznań jest w kontakcie z zarządcą terenu i ma informacje o ilości 
osób które zostaną wysiedlone? 
2. Ile osób z tego osiedla zgłosiło się o pomoc i mieszkanie z zasobu lokalowego 
miasta? 
3. Jaka zabudowa jest możliwa na tym terenie i od kiedy obowiązuje tam miejscowy 
plan zagospodarowania terenu? 
 
 

Z wyrazami szacunku, 
Bartłomiej Ignaszewski 


